
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŐLÉSÉNEK 

PÉNZÜGYI BIZOTTSÁGA 
 
Iktatószám: IV.149-6/2010. 

JEGYZİKÖNYV 
 

amely készült Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlése Pénzügyi 
Bizottságának 2010. április 15-én 8 óra 15 perckor a Polgármesteri Hivatal II. emeleti 
mőszaki tárgyalójában megtartott ülésérıl. 
 
 
Jelen vannak:     Ilosfai Gábor elnök, 

Kerekes Csaba bizottsági tag, 
Horváth László bizottsági tag 
 

Távolmaradt:     Schoeck Károly elnök-helyettes, bizottsági tag, 
Tóthi János bizottsági tag, 

 
Tanácskozási joggal megjelent:   Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı, 

Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı, 
Pál József igazgatóság vezetı, 
Rikk Rita testületi referens, jegyzıkönyvvezetı 
 

Meghívott:  Dr. Kiss Gyula a Szekszárdi Vagyonkezelı Kft. 
ügyvezetı igazgatója, 

  Bay Attila a Költségvetési Elszámoló Szervezet 
igazgatója 

 
Az elnök megállapítja, hogy a 6 tagú Pénzügyi Bizottságból 3 fı jelen van, a bizottság 
határozatképes, az ülést megnyitja. 
 
Ilosfai Gábor: A meghívóban javaslatot tett a napirendre. Kéri a hozzászólásokat, 
javaslatokat. 
 
Hozzászólás nem volt. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a napirendi javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1./ Javaslat a 283/2009. (XII.17.) szekszárdi öh. számú határozat módosítására 
(49. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
 
2./ Közterület bérleti szerzıdés módosítása 

(50. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
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3./ Javaslat a 2010. évi bizottsági keret felosztására 

(51. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
 
4./ Javaslat VIS NOVA pályázaton való részvétel jóváhagyására 

(54. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 Elıadó: Frey Tímea pályázati referens 
 
5./ Javaslat az új konyhai rendszer kialakítására 

(55. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 Elıadó: Bay Attila a Diákétkeztetési Kft. ügyvezetı igazgatója 
 
6./ Tájékoztató az önkormányzat gazdasági helyzetérıl 
 (szóbeli elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Ilosfai Gábor elnök 
 
ZÁRT ÜLÉS: 
 
7./ Javaslat a Szekszárdi Diákétkeztetési Kft. ügyvezetı igazgatója megbízásának 

módosítására 
(58. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
 

8./ Javaslat az atlétikai pályaberuházás kapcsán ingatlan kártalanítási megállapodás 
jóváhagyására 
(59. számú közgyőlési elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
 
 
 
1./ Javaslat a 283/2009. (XII.17.) szekszárdi öh. számú határozat módosítására 

Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
Ilosfai Gábor: Ismerteti a határozati javaslatot: a Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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26/2010. (IV15.) PB határozat 
Javaslat a 283/2009. (XII.17.) szekszárdi öh. 
számú határozat módosítására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra 
javasolja a közgyőlésnek a „Javaslat a 283/2009. 
(XII.17.) szekszárdi öh. számú határozat 
módosítására” címő elıterjesztést. 
 
Határidı: 2010. április 15. 
Felelıs: Ilosfai Gábor elnök 

 
2./ Közterület bérleti szerzıdés módosítása 

Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
Ilosfai Gábor: Ismerteti a határozati javaslatot: a Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

27/2010. (IV15.) PB határozat 
Közterület bérleti szerzıdés módosítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra 
javasolja a közgyőlésnek a „Közterület bérleti 
szerzıdés módosítása” címő elıterjesztést. 
 
Határidı: 2010. április 15. 
Felelıs: Ilosfai Gábor elnök 

 
3./ Javaslat a 2010. évi bizottsági keret felosztására 

Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 Elıadó: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Ilosfai Gábor: A bizottsági elnökökkel az egyeztetés megtörtént, és tudomása szerint ugyanaz 
az arány marad, mint a tavalyi évben. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
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Ilosfai Gábor: Ismerteti a határozati javaslatot: a Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

28/2010. (IV15.) PB határozat 
Javaslat a 2010. évi bizottsági keret felosztására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra 
javasolja a közgyőlésnek a „Javaslat a 2010. évi 
bizottsági keret felosztására” címő elıterjesztést. 
 
Határidı: 2010. április 15. 
Felelıs: Ilosfai Gábor elnök 

 
 
4./ Javaslat VIS NOVA pályázaton való részvétel jóváhagyására 

Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 Elıadó: Frey Tímea pályázati referens 
 
Amreinné dr. Gál Klaudia: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Az elnök kéri, hogy a bizottsági tagok tegyék fel kérdéseiket. 
 
Ilosfai Gábor: A tanulmányterv mekkora összegbe kerül? 
 
Amreinné dr. Gál Klaudia: A pályázathoz szükséges önrész 3.987.220 Ft összesen, amelyet 4 
éven keresztül kell biztosítania az önkormányzatnak. Azt nem tudja megmondani pontosan, 
hogy ebbıl mekkora költséget képvisel a tanulmányterv elkészítése. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
Ilosfai Gábor: Ismerteti a határozati javaslatot: a Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 
 

29/2010. (IV15.) PB határozat 
Javaslat VIS NOVA pályázaton való részvétel 
jóváhagyására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra 
javasolja a közgyőlésnek a „Javaslat VIS NOVA 
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pályázaton való részvétel jóváhagyására” címő 
elıterjesztést. 
 
Határidı: 2010. április 15. 
Felelıs: Ilosfai Gábor elnök 

 
5./ Javaslat az új konyhai rendszer kialakítására 

Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 Elıadó: Bay Attila a Diákétkeztetési Kft. ügyvezetı igazgatója 
 
Bay Attila: Ismerteti az elıterjesztést: a beruházás 400 millió forinttal többe kerül, mivel – ha 
a fıiskolai étkeztetést megnyerik – eggyel több konyhát kell felújítani. A hitelbe ezt is 
beleszámolták. A tervek elkészültek. A Gyermeklánc Óvoda esetében a meglévı kéményt le 
kell bontani, az alapterületet növelni kell, ez miatt az udvar egy részét be kell építeni. Ez a 
munka építési engedély köteles, tehát hosszadalmasabb lesz. A Baka István Általános 
Iskolánál csak belsı átalakításra van szükség. A Gyermeklánc Óvoda átveszi a Szociális 
Központ és a Megyei Önkormányzat konyhájának a szerepét. Változás még, hogy a KESZ és 
a Diákétkezetési Kft. vezetıje más lesz. A jogviszonya közös megegyezéssel megszőnik a 
KESZ-nél, és a Diákétkeztetési Kft-t viszi tovább. 
 
Az elnök kéri, hogy a bizottsági tagok tegyék fel kérdéseiket. 
 
Ilosfai Gábor: Elkezdıdött már a beruházás? 
 
Bay Attila: Még nem. 
 
Ilosfai Gábor: Mikorra várható a mőködés kezdete? 
 
Bay Attila: A Baka István Általános Iskola esetében a tervezés még körülbelül két hét, június 
közepén elkezdhetik a munkát, és várhatóan szeptember 1-tıl tud üzemelni a konyha. A 
Gyermeklánc Óvoda várhatóan 1-2 hónappal késıbb kezdhet üzemelni. 
 
Ilosfai Gábor: A fıiskola nélkül mennyi adagot fognak készíteni? 
 
Bay Attila: Körülbelül 4000 adagot fognak készíteni szeptemberben. 
 
Horváth László: Hány fı felnıtt étkezik? 
 
Bay Attila: Jelenleg 800 fı. A középiskolai étkeztetés esetében 300-350 fıvel nıhetne ez a 
létszám. 
 
Horváth László: A Szent László Középiskolában ki az üzemeltetı? 
 
Bay Attila: A Szőcs és Társai üzemeltetik a konyhát 2012-ig. 
 
Ilosfai Gábor: Véleménye szerint 500 millió forintba fog kerülni a beruházás. 
 
Bay Attila: A közbeszerzési eljárást erre az összegre folytatták le. A bankkal megállapodtak, 
hogy rendelkezésre állási díjat nem kell fizetni a hitelért. 
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További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
Ilosfai Gábor: Ismerteti a határozati javaslatot: a Pénzügyi Bizottság tárgyalásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

30/2010. (IV15.) PB határozat 
Javaslat az új konyhai rendszer kialakítására 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Pénzügyi Bizottsága tárgyalásra 
javasolja a közgyőlésnek a „Javaslat az új 
konyhai rendszer kialakítására” címő 
elıterjesztést. 
 
Határidı: 2010. április 15. 
Felelıs: Ilosfai Gábor elnök 

 
 
6./ Tájékoztató az önkormányzat gazdasági helyzetérıl 
 Elıterjesztı: Ilosfai Gábor elnök 
 
Ilosfai Gábor: A közgyőlés határozatban kérte fel a Pénzügyi Bizottságot, hogy vizsgálja meg 
az önkormányzat gazdasági helyzetét, és tájékoztassa róla a közgyőlést. Kéri, hogy Pál József 
igazgatóság vezetı úr ismertesse a hitelállományra vonatkozó adatokat. 
 
Pál József: A hitelállomány 2009. augusztus 31. napján 216.220 e Ft volt, a mőködési hitel 
200 m Ft, a szállítói tartozásállomány 35.331 eFt, összesen: 451.551 eFt. Ehhez jön még a 3 
milliárd Ft értékő kötvénykibocsátás, így mindösszesen 3.451.551 e Ft a hitelállomány. 
 
A bizottság elnöke kéri, hogy a bizottsági tagok tegyék fel kérdéseiket. 
 
Ilosfai Gábor: Az adósságállománya mekkora az önkormányzatnak? 
 
Amreinné dr. Gál Klaudia: A hitelállományba nem tartozik bele a szállítói tartozásállomány.  
 
Ilosfai Gábor: A kérdése arra irányult volna, hogy mekkora az önkormányzat 
adósságállománya adott napon? 
 
Kerekes Csaba: Hitelállományról vagy adósságállományról beszélnek? 
 
Horváth László: Arról, hogy mekkora összeggel tartozik bárkinek az önkormányzat? 
 
Ilosfai Gábor: Mekkora volt a kérdéses napon az önkormányzat adósságállománya? 
 
Pál József: A hosszú lejáratú kötelezettségek és a szállítói tartozásállomány összesen 
3.451.551 e Ft. 
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Horváth László: Ehhez jön még a Szekszárdi Víz-és Csatornamő Kft. 800 millió Ft összegő 
kötvénykibocsátása. 
 
Ilosfai Gábor: Ez az összesen az önkormányzat adósságállománya.  
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A bizottság a Szervezeti és Mőködési Szabályzatról szóló 10/2000. (IV.14.) Kgy. rendelet 34. § 
(4) bekezdése alapján határozathozatal nélkül tudomásul vette a tájékoztatót. 
 
Amreinné dr. Gál Klaudia: Javasolja, hogy a bizottság vegye fel napirendjére a kiosztandó 
anyagban szereplı 60. számú közgyőlési elıterjesztést. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a 60. számú közgyőlési elıterjesztés napirendre történı 
felvételére vonatkozó javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal elfogadott. 
 
7./ Tájékoztatás a Mőfüves labdarúgó pályák és mőanyag borítású atlétikai pálya 

projekt állásáról, továbbá javaslat további döntések meghozatalára a II. ütem 
elindítása érdekében 

 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Amreinné dr. Gál Klaudia: Ismerteti az elıterjesztést. A vagyonrendelet módosításának 
elıkészítése szükséges, amelyet a hiteligényléssel együtt a következı ülésre beterjeszt. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
Ilosfai Gábor: Ismerteti a határozati javaslatot: a bizottság tárgyalásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 3 igen szavazattal 
elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

31/2010. (IV15.) PB határozat 
Tájékoztatás a Mőfüves labdarúgó pályák és 
mőanyag borítású atlétikai pálya projekt 
állásáról, továbbá javaslat további döntések 
meghozatalára a II. ütem elindítása érdekében 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének Pénzügyi Bizottsága tárgyalásra 
javasolja a közgyőlésnek a „Tájékoztatás a 
Mőfüves labdarúgó pályák és mőanyag borítású 
atlétikai pálya projekt állásáról, továbbá javaslat 
további döntések meghozatalára a II. ütem 
elindítása érdekében” címő elıterjesztést. 
 
Határidı: 2010. április 15. 
Felelıs: Ilosfai Gábor elnök 
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Az elnök az ülést további napirendi pont nem lévén 8 óra 40 perckor berekeszti, a bizottság 
zárt ülésen folytatja tovább munkáját. 

 
 
 
 

k . m . f.  
 

             
 
           Ilosfai Gábor 
                    elnök 
 
Készítette: 
 
                  Rikk Rita    
                        testületi referens   
 

 
Ellenjegyezte: 

 
Amreinné dr. Gál Klaudia 

             aljegyzı 


